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Érettségi akár két év* alatt is! 
Gimnáziumi osztályainkban, esti tagozaton heti 2 délutáni 

elfoglaltsággal (*meglévő képesítés beszámításával). 
A beiratkozottak 99%-a sikeres érettségi 

vizsgával zárta a tanulmányait.
A felsőfokú intézményekbe jelentkezett 

diákok 100%-a felvételt nyert.
Diákigazolvány, családi pótlék igényelhető!

Érdeklődni:
Benka Gyula Általános Iskola, 
Szarvas, Kossuth u. 17.
Tel: 62/648-228
www.delfi koronaja.hu

Ezt a hangzatos elnevezést 
viseli a Társadalmi Infrastruk-
túra Operatív Program egyik 
fejezete, melynek révén, az 
”Összehangolt infrastruktú-
rafejlesztés a közös könyvtári 
szolgáltatások támogatására, az 
élethosszig tartó tanulás előse-
gítésére Békés megyében” című 
pályázat keretében informatikai 
fejlesztére volt lehetőség Szar-
vason, a Városi Könyvtárban. 
Ennek a projektzáró rendezvé-

nyén köszöntötte Baginé Tóth 
Erika könyvtárvezető a megje-
lent vendégeket: Babák Mihály 
polgármestert, Földesi Zoltánt, 
az Oktatási Bizottság elnökét, 
Kohut Andrásnét a Szarva-
si Intézmény főigazgatóját, dr. 
Hajnal Lajost, a Békés Megyei 
Tudásház és Könyvtár igazga-
tóját és ugyanezen intézmény 
igazgatóhelyettesét Rakonczás 
Szilviát, valamint a partner-
könyvtárak képviselőit Gyulá-

Tudásdepó-expressz
ról, Kondorosról, Békésről és 
Gyomaendrődről. Babák Mi-
hály köszöntőjében arról szólt, 
hogy mint Békés megye, Szar-
vas is szeretné egy tudásház-
ban integrálni a hagyományos 
és digitális könyvtári szolgálta-
tásokat, ehhez a hely, az elkép-
zelés már megvan, a pénz még 
nincs egyelőre. Megköszönve a 
megyei könyvtárnak a lehető-
séget, hogy részt vehetett Szar-
vas is ebben a pályázatban, Ba-
bák Mihály úgy nyilatkozott: 
megkezdődött Szarvason is a 
tudásház kiépítése, nem fogják 
abbahagyni, míg teljesen nem 
sikerült megvalósítani. Földesi 
Zoltán nagy örömnek és közös 
sikernek nevezte, hogy a válság 
közepette – vagy talán már a 
végefelé – is sikerült fejleszte-
ni, s az életnek ezen a területén 
is mondern körülméyneket te-
remteni a városban. Hajnal La-
jos a hagyományos könyvtárak 
válságáról szólva fogalmazta 
meg az elvet, melynek mentén 
ez a pályázat, a beruházás is 
megszületett: proaktívnak kell 
lenni, el kell érni az embereket 
a legmodernebb szolgáltatá-
sokkal. Rakonczás Szilvia rész-
letesen beszámolt a hat telepü-
lés könyvtárában végbement 
100 millió forintos fejlesztés-
ről, melynek során a szarva-
si könyvtás 10 milló forint ér-
tékű inforamtikai eszközökkel 
– hardverrel és szoftverrel egy-
aránt – lett gazdagabb. Öröm-
mel számolt be arról, hogy a 
most záruló projektet kiegé-
szítve a TÁMOP-pályázatnak 
köszönhetően hamarosan tar-
talomfejlesztésre partneri-kap-
csolatépítésre is lesz lehetőség. 
A megvalósuló fejlesztések 
eredményeként sikeres együtt-
működést és elégedett olvasó-
kat kívánt végezetül Rakonczás 
Szilvia. Kohut Andrásné fő-
igazgató arra hívta fel a fi gyel-
met, hogy két év óta – mióta a 
könyvtár is része a város okta-
tási intézményének – saját erő-

ből is sokat változott a szolgál-
tatás minősége, de kétségtelen, 
hogy a kétszer 10 millió forint 
fejlesztés méginkább szolgálja 
a modernizációt. Baginé Tóth 
Erika könyvtárvezető ezután 
részletesen bemutatta a szar-
vasi fejlesztéseket, hozzátéve, 
hogy a Városi Könyvtár fennál-
lása során még soha nem költ-
hetett egyszerre 20 milliót fej-
lesztésre, amiért most köszö-

netet mondott a város és az in-
tézmény vezetésének, gazda-
sági vezetőnek, informatikus-
nak és a könyvtárosoknak.. A 
projektzáró közönsége megis-
merkedhetett a 10 új számító-
géppel, ami az egyik legnép-
szerűbb szolgáltatást, az In-
ternet-hozzáférést segíti, a lá-
tássérült olvasóknak felszerelt 
számítógépes munkaállomás-
sal, a könyvtári munkát segítő 
számítógéppekkel és a kölcsön-
zést segítő informatikai rend-
szerrel. Ez utóbbit a gyakorlat-
ban is bemutatták, midőn Ba-
bák Mihály polgármestert az 
új informatikai rendszer segít-
ségével pillanatok alatt belép-
tették, s számára kölcsönöztek 
is egy könyvet. A kölcsönzési 
bemutatót követően Szloszjár 
Edit könyvtáros a látássérül-
teknek létesített számítógépes 
munkaállomás szolgáltatásait 
mutatta be a gyakorlatban.Tisztelet illeti azokat, akik 

alkotnak. Akik szabadidejük 
egy (sokszor nagy) részét töltik 
a szépre való nyitottság jegyé-
ben. – mondta dr. Kutas Ferenc 
ny. gimnáziumigazgató a 12. 
Arborétumi Alkotótáborban 
készült festmények kiállításá-
nak megnyitóján, augusztus 
14-én, szombaton délután. Az 
előzetes beszélgetéskor Sza-
bó Lászlótól, a táborok szerve-
zőjétől és vezetőjétől megtud-
ta, hogy az évtizede 10-12 fő-
vel indult összejövetelek hamar 
felfutottak 20-25 főre, de most 
ismét 10-re csökkent a létszám. 
Ez – Szabó László magyarázata 
szerint – annak „köszönhető”, 
hogy igen kemény tavasz van 

az emberek mögött, és sokan a 
konkrét kárenyhítéssel voltak 
elfoglalva, nem értek rá tábo-
rozni. Ezen kitérő után Kutas 
Ferenc az alkotókat külön kü-
lön említve, egy-egy jó szó kí-
séretében mutatta be a tárlaton 
látható alkotásokat. Nem utolsó 
sorban Szabó Lászlóról szólva, 
alkotásainak dícsérete mellett 
táborszervező, közösségépítő 
munkájához is gratulált.

Szabó László, a tábor és a ki-
állítás szervezőjeként úgy fo-
galmazott, hogy idén is jó volt 
a társulat, s abbéli bizodalmá-
nak is hangot adott, hogy jövő-
re ismét többen lesznek majd az 
alkotók az Arborétum varázs-
latos környezetében.

Tisztelet az alkotóknak


